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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 13.08.2021, în şedinţa extraordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 88 din 09.08.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 88/09.08.2021. Lipsește dl. Afrăsinei Marian-

Mihai-motivat, fiind cu serviciul la Iași. Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost 

comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Leorda 

pentru trimestrul II al anului 2021. 

2. Aprobare rectificare buget local. 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă și citită de dl. primar. Se aprobă cu un număr de 10 

voturi.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 

Leorda pentru trimestrul II al anului 2021 

 

Dl. Angheluși-știm cu toții că se prevede în legislație că acest cont de execuție trebuie 

aprobat pentru fiecare trimestu în parte. Legiuitorul a prevăzut acest lucru pentru ca, Consiliul 

Local să poată controla cum sunt cheltuiți banii publici. Se observă că veniturile sunt depășite 

față de cele planificate, cheltuielile sunt mai mici față de ce s-a estimat, ambele fiind un lucru 

bun. O să vedem și la sfărșitul anului dacă v-a arăta la fel de bine. Dorește să i se comunice, dcă 

se poate, care sunt persoanele care au beneficiat de suma prinsă ca, cheltuieli cu personal din 

secțiunea dezvoltare. 

Dl. primar- veți primi răspuns în ședința următore. 

Dl. Angheluși-este în regulă așa. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

 Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 
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2. Aprobare rectificare buget local 

 

   Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre propus spre aprobare. Este vorba de plăți care 

trebuie făcute, generate de servicii de consultanță, management, avizare tehnică, etc. 

Și la acest proiect avem economie, deoarece nu am lăsat la voia întâmplării executantul și a 

fost urmărit îndeaproape. Acești bani îi plătim din bugetul local dar se vor reîntoarce in buget în 

momentul decontării de la stat. La ultimul proiect finalizat a fost făcut un împrumut de 8 

miliarde.  

 Dl. Angheluși-acest proiect a fost aprobat de către consiliu local și trebuie să plătim. 

Consideră că este în regulă. 

 Dl. Grădinaru –de ce așa o grabă să plătim acești bani? De ce nu așteptăm să fie făcută 

plata de la stat și apoi să plătim acești bani. De ce să luăm acum din buget? Mai bine folosim 

banii pentru plata gradațiilor asistenților personali. Atrage atenția dlui. primar că asfaltul la 

Bălăucă este crăpat și șanțurile nu arată bine. Dacă nu aveam excedent ce făceam, făceam 

împrumut? 

 Dl. primar-da, se făcea împrumut, așa cum s-a făcut și la celălalt proiect. Acel împrumut 

a fost achitat, domnule Grădinaru! De ce să luăm bani de la bănci și să plătim dobânzi?  

Dl. Grădinaru-o să vă fac o filmare cu denivelările din asfalt. 

Dl. Urigiuc-nu este primul proiect în care dl. primar spune că trebuie neapărat plătite sume 

de bani și ulterior se vor întoarce la noi. Își aduce aminte când spunea dl. primar că vom primi 

înapoi de Nova Apa Serv suma de 200.000 lei și când l-a întrebat ulterior, acesta a râs. Nu 

trebuie crezut tot ce spune dl. primar. 

   Dl. Hamburdă – îl propune pe dl. Maloș.  

   Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 7 voturi pentru și 3 împotrivă. 

Dl. Grădinaru-dorește să mai spună ceva la diverse. 

Dl. Maloș-nu avem diverse astăzi. 

Dl. Grădinaru-de ce să nu fie? Întreabă pe dl. primar unde este tabla, grinzile și tavanul 

de la Scoala? 

Dl. primar-sunt în spatele primăriei, se pot vedea oricând Nu le-a luat acasă, așa cum 

procedați, domnule Grădinaru! 

Dl. Grădinaru- eu nu am luat nimic acasă. Invită pe toată lumea să vadă că este așa. 

Întreabă pe dl. Maloș de ce spune minciuni că el reclamă la Mediu? 

Dl. Maloș-îl roagă pe dl. Grădinaru să nu mai țipe atunci când vorbește, să vorbească 

calm. Cu jalba în proțap nu veți ajunge primar dle. Grădinaru! 

Dl. Grădinaru - nu țip, ci așa vorbesc eu mai tare.. 

Nu mai sunt discuții. 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

MALOȘ VALERIAN                        LUNGU CORNEL 


